
 

 

Beantwoording vragen voorafgaand aan de raadscommissie 
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Zaaknummer Z-19-083029 

Naam commissielid E. Meester 

Fractie CDA 

Onderwerp Commissievragen CDA raadscie. 5-3 agendapunt 9.1 Investering 

renovatie kunstgrasvelden 

Datum waarop de vraag is gesteld 2 maart 2020 

Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur, voorafgaand aan de raadscommissie. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

 

1.  Waarom wordt er gekozen voor rubber infill terwijl gezondheidsrisico’s aangetoond zijn? 

Is dit enkel en alleen vanwege het kostenaspect? 

Het RIVM heeft in 2017 geconcludeerd dat spelen op rubbergranulaat veilig, is maar 

daar wordt aan alle kanten aan getwijfeld. (In de Volkskrant van 17 juli 2019 staat een 

artikel waarin vier hoogleraren twijfelen aan de conclusies van het RIVM). 

antwoord  De reden voor deze keuze is financieel van aard met de nadrukkelijke bedoeling om ook 

op lange termijn financieel gezond te blijven. 

Als gemeente volgen wij de adviezen van het RIVM en VSG (Vereniging Sport en 

Gemeenten). Het RIVM geeft aan dat uit onderzoek blijkt dat het risico voor de 

gezondheid van sporten op kunstgrasvelden die zijn ingestrooid met rubbergranulaat, 

praktisch verwaarloosbaar is.  

In reactie op het aangehaalde artikel licht het RIVM de verschillen in interpretatie toe, 

waarin zij aangeeft nog steeds achter het eerder geformuleerde standpunt te staan. Een 

van de hoogleraren was eerder ook betrokken bij het onderzoek van het RIVM. 

 

2. Wat is precies anders bij VVW dan bij Spartanen en FC Medemblik dat een alternatieve 

infill niet mogelijk is? 

Antwoord De opbouw van een veld bestaat uit een aantal lagen. De zgn. sporttechnische laag 

bestaat bij VVW uit een zand/lava constructie. Dit voldeed bij de aanleg aan de toen 

geldende normen. De onderlaag bij de andere verenigingen zijn volgens vernieuwde 

normen aangelegd en voldoen daarmee nog. 

 

3. Wanneer (welk kalenderjaar) zijn de kunstgrasvelden die nu aan vervanging toe zijn van 

VVW, Spartanen en FC Medemblik in gebruik genomen? 

Antwoord VVW: 2005 

FC Medemblik: 2007 

Spartanen: 2008 

 

 


